



تعميم رقم (1) لسنة 2017 : تنظيم استخدام المركبات في نقل النفايات البلدية الصلبة بإمارة دبي

CIRCULAR (1) 2017: REGULATING THE USE OF TRUCKS IN THE TRANSPORTATION OF MUNICIPAL SOLID WASTE IN EMIRATE OF DUBAI

Issue Date 5th of Feb 2017

صادر بتاریخ 5 فبرایر 2017

Dubai Municipality with its firm commitment to safe and healthy environment has always been dedicated in improving the existing waste management system to cope up with the fast phase development the Emirate is experiencing.

من منطلق التزام بلدية دبي الثابت نحو خلق بيئة صحية وآمنة، وسعيها نحو تحسين أنظمة إدارة النفايات القائمة لتحقيق إدارة مستدامة للنفايات ومواكبة للتطور السريع الذي تشهده

In this regard, Waste Management Department in Dubai Municipality hereby informs and instructs all entities working in the field of collection and transportation of general waste and construction & demolition waste that starting from 22/02/2017, all types of (pickup) trucks will not be allowed to transport or dispose at any disposal site assigned for this type of waste in Emirate of Dubai. Exempted in this circular are (pickup) trucks having a hydraulic tipping mechanism and used only for construction & demolition waste collection & transportation services.

تعلن إدارة النفايات ببلدية دبي لكافة المنشآت العاملة في مجال جمع ونقل النفايات البلدية الصلبة، بأنه سيتم منع جميع المركبات من نوع (البيك آب) من نقل النفايات العامة أو الإنشائية، ولن يسمح لها بالدخول إلى مواقع التخلص من النَّفايات المعتمدة بالإمارة بدءاً من تاريخ 2017/2/22، ويستثنى من هذا التعميم المركبات من نفس النوع المزودة بنظام تفريغ هيدروليكي والتي تستخدم فقط في خدمات جمع و نقل مخلفات البناء والهدم.

This circular is issued to safeguard public interest.

Please be advised that failure to comply with this Circular may result in various fines legal and administrative sanctions.

هذا ما لزم توضيحه لما فيه المصلحة العامة

وعليه فإن عدم التقيد بالتوجيهات المذكورة في هذا التعميم قد يؤدي إلى فرض عقوبات وإجراءات قانونية وأدارية مختلفة

Waste Management Department at:

للمزيد من المعلومات أو الاستفسارات، يمكنكم التواصل مع إدارة For further information and details you may contact النفايات على القنوات التالية:

Tel no. 04-6066444

هاتف: 444-6066444.

Fax no. 04-2225659

فاكس : 04-2225659.

E-mail address: ysfalassi@dm.gov.ae

ysfalassi@dm.gov.ae : البريد الإلكتروني

Abdulmajeed Abdulaziz Saifaie

Director, Waste Management Department

Dubai Municipality

بلدينند DUBAI MUNICIPALITY إدارة النفيابات Waste Management Department

مدير إدارة النفايات

بلدية ديي

#إسعادُكم _ غايثُنا Creating_Happiness# 800900

www.dm.gov.ae

رؤيتنا: بناء مدينة سعيدة ومستدامة

Our Vision: Developing a happy and sustainable city









Disclaimer

The information provided on our website is for general information purposes only. While WKC endeavours to provide the most up to date and accurate information, documents and links on our website, we will not be held liable for any loss or damage including without limitation, indirect or consequential loss or damage, or any loss or damage whatsoever arising from the use any of the information provided on our website. For any queries regarding the information on our website, please contact us on enquiries@wkcgroup.com.

Disclaimer www.wkcgroup.com